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Úgyhogy azt gondolom, hogy erről beszélgessünk, úgyhogy mindenkinek kíváncsian várom a 
véleményét, hogy hogy látjátok, mert, hogy először a napirendi pontokról kell szavaznunk.  Tehát van egy 
kérdés, hogy a 218-asat felvesszük e vagy sem?  Én úgy gondolom, hogy a 2 legfontosabb információt 
kiemeltem, de nyilván arra senkinek nincs most itt lehetősége, hogy végigolvassa a 10 oldalas anyagot,  
ami itt van előttünk.  Akár jegyző úr, akár Zsuzsi ki tudjátok e bármivel egészíteni azonkívül, amit 
Zsuzsanna elmondott, hogy mi indokolja a sürgősséget jegyző úr? 
 
dr. Fila László jegyző: Köszönöm a szót. A  Borvirág utcának korábban közbeszerzési eljárás során 
megtaláltuk a kivitelezőjét, azonban az ukrán helyzetre hivatkozva 15%-os módosítást, illetve emelést 
kért. Ezt a kérést ugye elvittük Viszlói ügyvéd úrhoz és Dobsa Sándor szakértő úr által is megnézettük és 
erre vonatkozik egy ilyen módosítás, amely természetesen előzetesen   szakmailag megnéztek. Abban az 
esetben, hogyha önök ezt támogatják, akkor a kivitelezés el fog tudni, kezdődni határidőben, abban az 
esetben, hogyha nem, akkor természetesen ez csúszni fog az erre vonatkozó  határidőkkel együtt. Kérem a 
műszaki irodavezető asszonyt, hogy ha van esetleg kiegészíteni valója, akkor legyen szíves ezt elmondani 
ezt az anyagot a mai napon Bereczki László mérnök úr állított össze.  Köszönöm szépen.  
 
Vasné Belics Orsolya Műszaki Irodavezető: Köszönöm a szót. Az előterjesztésben ugye, mint leírtuk az 
előzetes szerződést már egyszer módosítottuk a forrás megjelölése miatt. Azonban, mint ha jegyző úr is 
említette a nyertes kivitelező cég minden okokra hivatkozva háborús helyzetre is beleértve kért egy 
emelést. 15%-ban határozta meg több körös egyeztetés volt, bevontuk az ügyvéd urat is az egyeztetési 
folyamatba, Dobsa Sándor közbeszerzési tanácsadónk jelezte, hogy a 15% az nem tartható, hiszen a 2015-
ös közbeszerzési törvény szerint a 15%-ot elérjük, akkor már újból ki kell, írjunk egy közbeszerzést. 
Tudomásul vettük a kérését tudja tartani az augusztus 21-ei határidőt, ami az eredeti szerződésében 
szerepel, azonban emiatt nem nagyon tudunk várni július végéig a testületi ülésig, mert azért egy másfél 
hónap kell neki felvonulással, kivitelezéssel mindennel együtt, hogy meg tudja valósítani a projektet. 
Köszönöm.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Mi  köszönjük a tájékoztatást. Van-e bárkinek kérdése az elhangzottakhoz? 
Akkor ez alapján kérdezem, hogy támogatjuk-e, hogy majd felkerüljön a napirendi pontok közé? 
Megadom a szót Hutter képviselő úrnak.  

 
Hutter József elnök-helyettes: Én a magam részéről támogatom, hogy felvegyük napirendre, a 
Mogyoród FC-vel kapcsolatos kérdést, pedig ne vegyük föl ma napirendnek Pénzügyi Bizottság 
napirendjei közé, több okból sem. Szerintem egy nagyon kidolgozatlan és szerintem Mogyoród számára 
nem kedvező konstrukció van előttünk.  Én nem tartom arra alkalmasnak, hogy felvegyük ma napirendre. 
Biztos vannak másoknak is ezzel  kapcsolatban meglátásai. Ezt viszont én azt gondolom, hogy vegyük fel 
napirendre és tárgyaljuk. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Megadom a szót Babják Gábornak.  
 
Babják Gábor tag: Köszönöm a szót. Vegyük föl a 218-as, majd amikor tárgyaljuk, majd akkor még 
lenne kérdésem, azzal kapcsolatosan. Az  MFC -nek a kérelmét, szerintem az alapján, amit kaptunk nem 
lehet tárgyalni, én jelen körülmények között én nem is akarom tárgyalni. Tehát szerintem egy olyan 
üzemeltető jelölttel beszélni, aki jelen pillanatban azt állítja, hogy üzemeltet, miközben általa okozott 
dolgok miatt úgy néz ki egyébként az egész hely, ahogy kinéz, illetve mindeközben pedig én szerintem 
likviditási problémákkal is küzd, illetve szerintem átláthatatlan gyakorlatilag a szervezet. Lehet azt 
mondani, hogy föl van töltve a beszámolójuk, de szerintem, ha valami törvényi kötelezettség arra, hogy 
bármennyi időnként kell pontosan beszámolni az, hogy ha valaki feltöltötte május akár hanyadikán a 
beszámolóját visszamenőleg 3, 4 évre az szerintem nem a törvényi megfelelést sugallja, úgyhogy ilyen 
keretek között én nem tudom most, nem is akarom tárgyalni ezt az előterjesztést. Úgy, hogy az a 
javaslatom, hogy ezt vegyük le. Köszönöm szépen . 
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Kamarás Zsuzsanna elnök: Köszönöm a hozzászólást, megadom a szót Hrágyelné Erikának.  
 
Hrágyel Józsefné tag: Nekem pedig Anitához lenne egy olyan kérdésem, vagyis  kérésem, hogy az 
előterjesztések alapján számoljuk már össze, hogy mennyi lenne pontosan az az összes összeg, amit az 
általános tartalék terhére kívánnánk most ugye megvalósítani és azt is szeretném kérdezni, hogy pontosan 
most hol tartunk az általános tartalékkal illetve, hogy az általános tartalékból mennyi a működési és 
mennyi a felhalmozási, mert nyilván ott van ilyen bontás. 

Illés-Németh Anita Pénzügyi Irodavezető: Most kellene? 
 
Hrágyel Józsefné tag: Hát mielőtt a napirendeket fölvennénk ezt szükséges lenne tudni én azt gondolom. 
Beleszámítva ezt az 5 millió forintot is.   
 
Illés-Németh Anita Pénzügyi Irodavezető: Köszönöm szépen. Kicsit elő készültem az általános tartalék 
összegét azt meg tudom mondani, hogy most mennyi. Az utolsó költségvetés módosítás óta ugye vannak 
olyan tételek, amik még nem voltak lekönyvelve így az általános tartalék mostani összege az 60.552.219 
Ft. Ehhez még hozzájön egy olyan iparűzési adó kompenzáció, amit június 24-én   elutalt a Magyar 
Államkincstár ezt ugye nem terveztük a költségvetésnél eredendően azért, mert mikor még a költségvetés 
tervbe volt akkor még semmilyen kormányrendelet és semmi nem volt evvel kapcsolatba, tehát ezt 
beépítése szintén tartalékba tudjuk egyelőre tenni. Ennek az összege 28.343.592 forint és akkor azt 
mondja, hogy itt most az hogyan a mai napirendek, amik kb. vannak-e csak nagyjából tudom összedobni 
vagy összeadom forint fillérre. Van egyszer egy ipari ág daráló az 8.000.007, aztán van egy pillangós 
oviba a munkaidős előterjesztéshez 6.800.000. Tehát az  15.500.000, van egyszer egy VEKOP-os az 
380.000 forint és van egy Fóti Mátyás király csomópont ez 4.400.000 kerekítve, tehát akkor az 
20.200.000 forint, ha jól számolom, és még van egy 5 milliós, ami most jött be,  akkor durván 26- 
27.000.000 forint, tehát így nagyjából. Viszont nekem meglátásom az, hogy észszerűen kellene 
gondolkodni és szavazni esetleg a továbbiakban, hiszen a költségvetésben van egy akkora 
ingatlanértékesítés betervezve, amiből megvalósulni gyakorlatilag alig valósult meg. Tehát ott ilyen  300 
millió forint és azt hiszem értékesítettünk egy ilyen 20-30.000.000 millió forint értékben. Tehát én 
hogyha javaslom akkor, ha vannak olyan tételek, amik halaszthatók, akkor azokat lehet, hogy mérlegelni 
kellene, illetve a költségvetés mindenféleképpen korrigálásra szorul olyan téren is, hogy a meg nem 
valósult és esetleg azokat a tételeket, amiket tudunk, hogy  ingatlan-értékesítésből nem biztos hogy 
bejönnek azt lehet ugye tartalékkal szembe kellene kompenzálni, illetve a községfejlesztési 
hozzájárulásnak a plusz bevétele és ugyanez igaz az adó pluszbevételre, amik már teljesültek, mert 
tudjuk, mert a     május végénél látjuk, hogy többlet adó teljesült. Tehát ezekkel a tételekkel amikkel most 
pluszba  vagyunk abban én javasolnám ott  az ingatlanértékesítést legalább csökkenteni, még ha tartalékot 
így is hagyjuk. 
 
Hrágyel Józsefné tag: Jó és akkor még egy kérdésem lenne, hogy kiscsoporttal kapcsolatban, ugye azt 
mondtad, hogy az 6 millió forint, de az elvileg nem      az általános tartalék terhére, hanem annak van    
bevételi oldala is, hiszen azt finanszírozzák. Ha jól értem és az nincs benne a 26 millióban.  
 
Illés-Németh Anita Pénzügyi Irodavezető: Én  egyelőre beleszámoltam, viszont mondjuk ez jogos, hogy 
azt akkor nem kell, hogy oda számoljuk tehát jogosan a dolog ott a 9. csoportnál ugye megnyílik a 
normatív igénylés lehetősége. Köszönöm . 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: A  halottak ismételten megerősítették azt, hogy takarékos gazdálkodásra van 
szükségünk, és még annál is takarékosabbra .  Megadom a szót Babják Gábornak.  
 
Babják Gábor tag: Köszönöm szépen. Talán Petivel egyről   akarunk beszélni az ágdarálóról.  N ekem az 
a véleményem, hogy bár talán most egy kicsit húzósabb az összeg, amibe kerül ez az ágdaráló, de úgy 
gondolom, hogy tekintettel arra, ami most nemcsak a mi településünket, hanem gyakorlatilag az összest 
sújtja az, hogy a zöldhulladék   ott rohad el a  háztartások előtt.  



4 
 

 
Én úgy gondolom, és ha Petire   nézek, majd talán megerősít benne, hogy én szerintem az emberek, akár 
fizetnének azért is, hogy elvigyük akármint Nonprofit a zöldhulladékot, mert rengeteg helyen nem 
komposztálnak. Én szerintem ebből lehetne hasznosítani is illetve szerintem szükség is van rá,  nekem ez 
a saját meglátásom. Talán, amivel lehetne csökkenteni ezt a kiadást és a VEKOP   projektet én 
semmiféleképpen nem szeretném, hogy levegyük. Az üzemeltetési részét viszont, ha esetleg nagyon-
nagyon meg kellene  húznunk a gatyamadzagot, akkor talán a jelzőlámpás az, amin még el lehet esetleg 
gondolkodni, hogy    most jelen pillanatban ilyen környezetben erre mennyire van szükség, és bízunk 
benne, hogy nem emiatt lesz egyszer baj, hogy ezt levesszük a napirendről, de   úgy gondolom, hogy én   
azzal húznám egy picit visszább az egészet. Köszönöm szépen a szót.  
 
Biró Péter Nonprofit Kft. ügyvezetője: Köszönöm szépen   Gábor a támogatást. Ez az egyik fő a másik, 
hogy ha az ágdarálót azt a témát, vagy ezt a napirendi pontról, na most nem beszélünk, de a a VEKOP 
projektben arról mindenféleképpen kellene, már csak az üzemeltetés részéről, mert most senki földje 
idézőjelbe. Tehát a Nonprofit jár oda füvet nyírni, meg   terepet rendezni, de jelen pillanatban nekünk erre 
nincsen semmiféle papírunk erről, hogy ezt nekünk kell végezni .  Tehát  ezt kérem, hogy legalább erről 
döntsenek. Köszönöm szépen.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Jó , akkor ez alapján javaslatot teszek arra, hogy a 218-as előterjesztést 
vegyük fel a napirendre és javaslom azt, hogy az  MFC kérelmét, ami zárt ülésre volt kiírva 208-asat 
pedig vegyük le. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
248/2022.(VII.06.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2022. július 06-i 
rendkívüli ülés napirendjét –vegyék fel napirendként a 218-as előterjesztést a Borvirág utca I ütem útépítési 
munkák 2. számú szerződés módosítása, többletforrás meghatározásával, valamint a zárt ülésről levételre kerül 
az MFC kérelme – az alábbiak szerint fogadja el:  

1. A Mogyoródi Napraforgó Bölcsőde intézményvezető-helyettesének megbízása 
2. HÉSZ módosítás iránti kérelmek a Fóti út menti gazdasági terület bővítésére - előzetes 

döntés meghozatala 
3. Ipari ágdaráló beszerzése 
4. A Mogyoródi Pillangós Óvodában határozatlan és határozott időre teljes munkaidőben és 4 

órás részmunkaidőben foglalkoztatott személyek alkalmazása, finanszírozása – 9 csoport és 
a sajátos nevelési igényű gyermekek ellátására 

5. VEKOP projektben megvalósult turisztikai attrakciók üzemeltetése 
6. Mogyoród Fóti út Mátyás király út jelzőlámpás csomópont fejlesztése  
7. Borvirág utca I ütem útépítési munkák 2. számú szerződés módosítása, többletforrás 

meghatározásával 
Egyebek 
Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: PB Elnöke 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva 

 
Kamarás Zsuzsanna elnök: És javaslom, hogy azért tegyük a napirendek végére a 218-asat, hogyha még 
közbe valaki szeretne belenézni valamit elolvasni benne, akkor legyen erre  mód és lehetőség. 
 
 
1. A Mogyoródi Napraforgó Bölcsőde intézményvezető-helyettesének megbízása 
    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 212) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: A  212-es előterjesztéssel kezdenénk, ami engem őszinte leszek  
hidegzuhanyként ért az újabb információ, hogy 2, 3 héten belül újabb intézményvezető távozik a   faluból, 
ami számomra döbbenet és   teljesen elképedve állok előtte, hogy itt tartunk.  
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Először is, hogy ha jegyző úr adna egy rövid tájékoztatást, hogy pontosan csak annyi, hogy mi történt, 
vagy, hogy tudjuk, hogy mégis mi van a dolog hátterében és aztán nyilván a határozati javaslatról.  
 
dr. Fila László jegyző: Nem tudok a dolog hátteréről nyilatkozni. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Nem tud nyilatkozni értem.  
 
dr. Fila László jegyző: Köszönöm szépen az előterjesztéshez nem kívánok hozzászólni, egészségügyi 
okról   tudok, de ezt én nem mondhatom. Az előterjesztés szerint is rendes felmondás van nem azonnali 
hatályú, nem közös megegyezés. Én úgy tudom, hogy egészségügyi okokra hivatkozva   van ez benyújtva. 
Természetesen semmi akadálya, hogy önök beszéljenek róla, egy dolog biztos, hogy teljes mértékben 
együttműködő az intézményvezető asszony. A 2 hónapot törvény szerint természetesen ki fogja szolgálni, 
ettől függetlenül betegsége ideje alatt vérnyomása magas  volt és akkor gyakorlatilag mi mentünk ki és 
hoztuk be azért, hogy egy helyszíni szemlét is meg tudja oldani, ami a működési engedély kiadásához 
szükséges. Tehát semmilyen más személyi okokról nem tudok, és azért van szükség erre az intézkedésre, 
mert egyébként nincs aláíró helyettes. Ha nincs aláíró helyettes, akkor természetesen nem fog működni az 
intézmény ebben viszont teljes mértékben együttműködő a Krisztina, mint ahogy eddig is az volt.  
Köszönöm szépen!  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Nagyra is értékelem, de azért felhívnám a figyelmünket egy komoly 
kockázatra, mégpedig arra, hogy ha valaki betegállományban van és a betegállománya alatt mi 
dolgoztatjuk még  akkor is, hogyha minden támogatást megadunk hozzá, elmegyünk, elvisszük stb. hogy 
ha közben bármi történik az érintettel az munkahelyi balesetnek minősül és az nagyon-nagyon súlyos 
károkozást von az önkormányzat felé. Ezt szeretném itt ki hangosítani és azt hétfőn és meg fogom tenni, 
és természetesen a határozati javaslatot fogom támogatni a működés érdekében ez nem is kérdés. 
Megadom a szót Babják Gábornak.  
 
Babják Gábor tag: Köszönöm szépen a szót. Ehhez az előterjesztéshez kapcsolódik szerintem mindenkit 
hidegzuhanyként ért az, hogy a intézményvezető felmondott vagy elment és lehet, hogy nem leszek 
népszerű azzal, amit most fogok mondani az lenne a kérésem, hogy   valamilyen szinten vizsgálják ki azt, 
hogy pontosan mi is az oka a távozásának. Nem feltétlen arra gondolok, hogy más ok miatt, hanem hogy 
az ő személyes oka mi, mert, hogy egy olyan szerződést kötöttünk vele, amiben támogattuk az ő 
tanulmányait és ezt a tanulmányoknak a támogatását hozzá kötöttük ahhoz, hogy a tanulmány 
elvégzésétől 2 évig fog dolgozni. Tekintettel arra, hogy itt gatyamadzagot húzogatunk, itt minden 
előterjesztésnél mindeközben finanszírozgatunk továbbképzéseket, amiből aztán nem valósulnak meg 
sajnos ezek a dolgok. Közbe nézek, akkor Anitára, hogy majd háta kiegészíti. Ez   egy csúnya dolog, ettől 
nem leszek népszerű, de nekem erről ez a véleményem, sajnos. Köszönöm szépen!  
 
Illés-Németh Anita Pénzügyi Irodavezető: Köszönöm szépen a szót. Amikor értesültünk róla igazából, 
akkor nekem valami rémlett, hogy minthogyha itt adtunk volna valami tanulmányi szerződéssel 
kapcsolatban, valamekkora összeget, vagy álltunk volna valamit.  Tanulmányi szerződése van a 
Krisztinának, ami az okirat benyújtásától most nem tudom pontosan, hogy van megfogalmazva, de a 
benyújtástól számított azt hiszem, 2 éven belül nem   mondhat fel. Igazából a tanulmányi idő, amit még ő 
vállalt pluszba vagy nem tanulmányi, de ilyen munkaviszonyban eltöltött idő, amit ő vállalt a 
szerződésben benne van az is, hogy ez az összeg ez visszakövetelhető időarányosság elve alapján. Ennyit 
tudok az ügyben esetleg mondani,  ami elengedhető, viszont követelhető is tehát lehetőségként mind a 2 
lehetőség adott. Köszönöm. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Igen pont ezt akartam mondani Gábor, hogy nagyon nem kell vizsgálni, 
hanem majd gyakorlatilag kell egy határozati javaslat, amiben   a Pénzügyi Bizottság, aztán pedig majd a 
testület nyilván dönt arról, hogy ezzel a követelésünkkel élni kívánunk, vagy nem kívánunk élni, de 
jogszerűen járhat, ahogy az Anita is mondta. Úgyhogy a kérdésem az, hogy ezt hogyan visszük tovább?  
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Én azt javaslom, hogy ugye ez a következő normál testületi ülésre kellene, hogy bejöjjön, és annak kell 
egy előkészítő anyagot behozni, amiben az előbb érintett témában vagy elengedjük a másik, hogy 
követeljük. Akkor felkérném jegyző urat, hogy akkor ezt a javaslatot a következőre készítsék el a normál       
július 25-i ülésre.  
 
dr. Fila László jegyző: Ezt az előterjesztést ki fogja elkészíteni? 
 
Babják Gábor tag: Mi az, hogy kinek az előterjesztése lesz, készítse el a hivatal. 
 
dr. Fila László jegyző: A hivatal nem terjesztheti elő, terjessze elő a képviselő. 
 
Babják Gábor tag: Akkor én leteszek egy előterjesztés, akkor ezzel kapcsolatosan. Köszönöm. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Köszönöm Gábor hogy felvállaltad.  
 
dr. Fila László jegyző: A papírokat elkészítjük és megírjuk az előterjesztést, csak azt kérdeztem, hogy ki 
lesz az előterjesztő? 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Akkor ennek e következményeként van itt ez a határozati javaslat.  
 
Babják Gábor tag: Bocsánat csak egy kérés, hogy ha van egy ilyen szerződés, akkor alapvetően ezt 
miért egy képviselőnek kell, előterjeszti? Hiszen van egy szerződés, ami fönnáll az önkormányzat, illetve 
egy munkavállalója között, ha a szerződésben van egy ilyen leírt, akkor azt gondolná az ember, hogy 
alapvetően magától értetődően következik az, hogyha ez a szerződésben foglalt valami nem valósult meg, 
akkor abból kifolyólag fog keletkezni egy előterjesztés, amit én úgy gondolom,  hogy nem egy 
képviselőnek kell előterjesztenie. Köszönöm. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Így van, pontosan akkor ez alapján a javaslatunk, hogy a polgármester úr 
készítse el az előterjesztést.  
 
dr. Fila László jegyző: Erről tessék hozni egy határozatot, ez a javaslatom. 
 
Babják Gábor tag: Bocsánat szerintem erről nem kell határozatot hozni arra, hogy a szerződésből 
következő dolgot, tehát ez most nekem ugyanolyan, hogy bejött ez a 218-as erről is történt volt egy 
szerződés minden nem úgy volt, ahogy benne volt, erre jött egy előterjesztés. Szerintem itt is van egy  
szerződés ez alapján is készül egy előterjesztés.  
 
dr. Fila László jegyző: Csak a jegyzőkönyv miatt kértem, hogy Önnek ez az álláspontja. 
 
Babják Gábor tag: Jegyzőkönyveznek ezért mondtam mikrofonba. Köszönöm. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Jó, akkor összefoglalom még egyszer, tehát az a kérés született a  Babják 
képviselő úr javaslatára és  a Pénzügyi Bizottság tagjainak az egyetértésével, hogy polgármester úr hozza 
be a következő alkalomra,   ami a július 25-ei ülés és az azt megelőző Pénzügyi Bizottságra kérjük behozni 
az előterjesztést. Jó és akkor térjünk vissza magára a határozati javaslatra.  
 
dr. Fila László jegyző: Erről a kérdésről nem szavaznak?  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Én nem értem, hogy miért kell szavaznunk? Erre nem kellene semmilyen 
szavazás, mert nem kell erről szavazni, hogy a munkáltatói jogokat gyakorolja az, akinek a felelőssége és 
kötelessége, ez a véleményem.  
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dr. Fila László jegyző: Köszönöm, akkor a jegyzőkönyvet fogom a polgármester úr elé tenni és 
megkérem, hogy olvassa át. Köszönöm szépen.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Nosza, hajrá.   Tehát, akkor a 212-es előterjesztésről, kérem, hogy 
szavazzunk, aki a határozati javaslattal egyetért.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
249/2022.(VII.06.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  

a) a Mogyoródi Napraforgó Bölcsőde intézményvezető-helyettesének 2022.07.12. napjától az új 
intézményvezető kinevezéséig, de legfeljebb 2022.12.31. napjáig Pintér Krisztina 2112 
Veresegyház, Dió u. 8. szám alatti lakost bízza meg; 

b) Pintér Krisztinát az a) pontban meghatározott feladat ellátásáért a pedagógusok előmeneteli 
rendszeréről és a közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény köznevelési 
intézményekben történő végrehajtásáról szóló 326/2013. (VIII. 30.) Korm. rendelet 16. § (5c) 
bekezdése alapján illetménypótlék illeti meg, amelynek mértéke az intézményvezetői pótlék 50%-
a, amely e határozat meghozatalakor havi bruttó 25.000,-Ft; 

c) kérje fel a polgármestert, hogy a jogviszonnyal összefüggő munkaügyi dokumentumokat készítse 
elő és írja alá, valamint az intézményvezető-helyettes teljes körű aláírási jogosultságával 
kapcsolatos mindennemű intézkedéseket tegye meg.  

Határidő: azonnal 
Felelős: Kabinetiroda, Igazgatási, Adó és Pénzügyi Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva 

 
 
2. HÉSZ módosítás iránti kérelmek a Fóti út menti gazdasági terület bővítésére - előzetes döntés 
meghozatala 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 202) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: A következő előterjesztésünk a 202-es előterjesztés. Ugye ez is járt már itt 
nálunk Hutter képviselőnek volt, akkor álláspontja erről, nem tudom most van-e? Megadom a szót Hutter 
képviselőnek. 
 
Hutter József elnök-helyettes: Köszönöm a szót. Ugye egy kicsit ilyen kapcsolt áruként én azt mondtam 
az elmúlt Pénzügyi Bizottsági ülésen, hogy ezt mind addig vegyük le, amíg a polgármester úr elő nem 
vezeti a Március 28-ai keltezésű határozati javaslatunk szellemében azt a HÉSZ módosítást, ami a 
különböző  lakóövezetekkel kapcsolatos változásokat hozza. Én ugye ezt tartom, illetve azt tudom még 
hozzátenni, hogy magát ezt a fajta javaslatot, amit itt HÉSZ módosításban elsősorban filmgyár és a 
magánszemélyek közötti, hogy is mondjam, megegyezést látom mögötte, ezt magát én elviekben 
támogatom. Eddig is mindig támogattam a  filmstúdiónak a dolgait. Én úgy látom, hogy itt van 
előrelépés. Tehát elviekben én ezt most is támogatom azzal, hogy a polgármester úr hozza be a következő 
testületi ülésre, ami legyen a rendes testületi ülés, tehát  július 25. hozza be és terjessze elő a HÉSZ 
módosítással kapcsolatos   olyan típusú szerződését, ami az új Főépítésszel vagy önállóan, de határozati 
javaslatot tartalmaz arra vonatkozóan, hogy a március 28-i HÉSZ módosításunkat egy ezzel kapcsolatos 
szerződéssel HÉSZ módosításra való törekvéssel jegyzi. Ennek legyen egy véghatárideje nálam ez 
júliusban 25. lenne és emellett én ezt a filmstúdiós előterjesztést elviekben támogatom.  
 
Babják Gábor tag: Köszönöm szépen a szót. Jelen pillanatban Mogyoródon, ha jól emlékszem, akkor 
építési tilalom van, igaz vagy változtatási tilalom. A  változtatási tilalmat, azt hiszem, 3 évig van, vagy a 
HÉSZ elkészültéig. Na, most a kérdésem az lenne, hogy a változtatási tilalmat  bármilyen HÉSZ 
módosítás feloldja-e vagy az erre vonatkozó HÉSZ módosítás oldja föl?  
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Most nem tudom érthető-e volt ez a kérdés, illetve egy picit abból a szempontból vitatkoznék Hutter 
képviselővel, hogy nem tudom, hogy például 3 hó  28-án hozott változtatások azok egyébként érintik-e ezt 
a területet?  Ha nem érintik, akkor tekintettel arra, hogy a legutóbbi alkalommal az előterjesztésben 
említett hölgy kifogásolása miatt söpörtük le, illetve nem támogattuk az előterjesztést tekintettel arra, 
hogy egyezségre jutottak az én véleményem szerint támogatható lenne. Tehát én tudom támogatni az 
előterjesztést, feltéve, akkor, hogyha ez a HÉSZ módosítás nem üti ki a változtatási tilalmat.  
 
Dr. Varga A. Tamás tag: A változtatási tilalom erre a területre nem tartozik.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Nem volt a felsorolásba benne, tehát ez a besorolás nincs benne,  tehát nem 
érinti. 
 
Babják Gábor tag: Csak globálisan mondja, hogyha a HÉSZ-t módosítunk, akkor megszűnik a 
változtatási tilalom? 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Csak azokra, amire létrejött, hiszen nem mindenre jött létre a változtatási 
tilalom. 
 
Dr. Varga A. Tamás tag: Én támogatom a kérést. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök:  Én  úgy érzem, hogy itt ilyen kikényszerítő valamilyen erőt keresünk arra, 
hogy végre a márciusi döntéssel előrelépjünk, és ezért próbáljunk egy ilyen kapcsolt valamit létrehozni, 
ez van valójában a szándék mögött, de majd biztos jegyző úr tud ennél jobbat is vagy mást javasolni, de 
először az alpolgármesternek adom meg a szót. 
 
Trabalka Szilvia alpolgármester: Csak egy gondolattal egészíteném ki Hutter képviselő őr 
hozzászólását. Szerintem, kérjünk tájékoztatást az összes többi március 28-ai HÉSZ módosítási kérdésről 
is, mert, hogy tudomásom szerint az az ügy nem ment tovább. Az sem, amikor volt több, amiben 
visszaléptünk, módosítottunk. 
 
dr. Fila László jegyző:  Előttünk fekvő előterjesztéssel kapcsolatban csak annyit szeretnék jelezni, hogy 
a mind a 2 ügy, tehát mind a Tóth Mária, mind pedig a Rajna Gábornak az ugye már volt itt is a 
Képviselő-testület kért tőlük település telepítési tanulmánytervet. Tóth Mária most ezt elkészítette és azt 
nyújtotta be, a Rajna Gábor pedig módosította és ezért került most ide. Tehát testület kérte ezeket és a 
tanulmánytervek pedig hozzá is vannak csatolva az előterjesztéshez.  Köszönöm.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Igen itt ezt nem oldottuk fel azt a dilemmát, szerintem nincs az asztal körül 
olyan, aki ezt a 202-es előterjesztést egyébként nem támogatná, viszont keressük a megoldást arra, hogy 
hogyan tudjuk azt végre előremozdítani, hogy a márciusi döntésünkkel szülessen valami. Úgyhogy 
várnék egy javaslatot jegyző úr, hogy Ön hogy látja, hol van elakadva a kérdés, mi a gátja, erőforrás vagy 
bármi más, hogy egy márciusban hozott döntés sorozat még a mai napig július 6-a van nincs előrelépés. 
Megadom a szót.  
 
dr. Fila László jegyző: Ugye ahhoz szerződést kell módosítani, vagy új szerződést kell kötni. Tehát a 
HÉSZ szöveges részének a módosítása szükséges, a Völgyzugoly és a TT1-nek az ajánlatát már bekértük, 
az rendelkezésre áll és úgy tudom, hogy polgármester úr is kért még be, de csak nem tudom, hogy 
konkrétan az melyik, mert   ugye elment szabadságra. Jövő héten úgy gondolom erre választ is fogunk 
kapni.  Köszönöm szépen. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Mennyi az a határidő, amit eltölthet azzal a polgármester úr, hogy keresi a 
megfelelő 3. 4. 5. szolgáltatót, aki létre tudja hozni ezt a szerződést?  Tehát, most állapodtunk meg, hogy 
van már kettő, tehát, ha jól értem háromra van szükség.  
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Tehát mennyi az a rendelkezésre álló idő, amit a testületnek el kell fogadnia, hogy még mindig nem jött 
vissza az a kérdés az asztalra, biztosan van, ennek egy szabályait gyanítom. 
 
dr. Fila László jegyző: Határozat szerint a polgármester úr ebben az illetékes, tehát  javaslom, hogy jövő 
héten hétfőn kérdezzék ezt meg tőle, hogy áll ez az ügy, mert tudom, hogy intézkedett benne. Köszönöm.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Az  illetékességet elfogadom és egyet is értek jegyző úrral, de azt gondolom, 
hogy a határidő az egy ismert tény kell, hogy legyen, hogy hány nap hány hónap, hány év, hány perc, ami 
rendelkezésre áll arra. 
 
Hrágyel Józsefné tag: A beszerzési szabályzatban ez rögzítve van. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Így van és ezt akartam kérdezni, hogy mi szerepel a beszerzési szabályzatba 
kerülgetjük, mint a forró kását, de választ szeretnék kapni a kérdésemre.  
 
dr. Fila László jegyző: A  határidő határozatban az erre vonatkozó határozatba van megjelölve.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Az  már réges-régen  lejárt, mindannyian tudjuk, hogy ez a határidő réges 
régen lejárt és nem jött be határidő módosításra. Megadom a szót Babják Gábornak.   
 
Babják Gábor tag: Lenne, egy határozati javaslaton Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-
testülete úgy dönt, hogy 3. hó 28-án eszközölt, HÉSZ módosítások átvezetéséig, további HÉSZ 
módosításokat nem eszközöl. Köszönöm. 
 
dr. Fila László jegyző: Az  önkormányzat SZMSZ-e rendeleti szinten úgy szabályoz, hogy abban az 
esetben a határidőt megtartottnak kell tekinteni mindaddig, amíg a határozat ügyintézése folyamatban 
van.   
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Hát ezt próbálom értelmezni. Ugyanakkor volt egy határozati javaslat, akkor 
Babják Gábornak a módosító határozati javaslatáról, akkor, kérem, szavazzunk, aki ezzel egyetért. 
 
dr. Fila László jegyző: Akkor erről a határozati javaslatról nincs szavazás? 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Az egy módosító határozat volt, ami ehhez kapcsolódott, hogy addig a 202-
ben vagy bármi másban sem javaslunk döntést, amíg az a márciusi javaslat vissza nem kerül a testület elé.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
250/2022.(VII.06.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága Babják Gábor 
képviselő módosító javaslatát javasolja a Képviselő-testület részére elfogadásra, miszerint Mogyoród 
Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2022. március 28-án eszközölt 
HÉSZ módosítások átvezetéséig további HÉSZ módosításokat nem eszközöl. 
Határidő: 2022. 07. 25. 
Felelős  : Polgármester 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva 

 
 
3. Ipari ágdaráló beszerzése 
    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 210) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök:  Következő napirend az ipari ágdaráló beszerzése. Megadom a szót Hutter 
képviselő úrnak. 
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Hutter József elnök-helyettes: Én  azt gondolom, ez a pillanat nem alkalmas arra, hogy most ilyen 
volumenben vásároljunk olyan eszközt, amit valószínű fogunk előbb-utóbb venni, de én meg kell, 
mondjam, addig, amíg a Zöld híd valamilyen szinten szállítja a zöldhulladékot, jól vagy rosszul, most 
ebbe ne menjünk bele. Addig és a mostani fontosabb dolgokat figyelembe véve én azt ma nem gondolom, 
hogy kellene támogatnunk. Egyébként is tavaly vettünk ugye ad-hoc módon 20.000.000 forintért azt 
hiszem egy olyan gépet, amiről később szereztünk tudomást. Tehát én most ezt nem gondolom, hogy 
kellene támogatnunk.  
 
Hrágyel Józsefné tag: Én  is elhalasztanám addig ezt a vásárlást, amit Anita is mondott, itt a költségvetési 
rendelet módosítások a mindenféle plusz bevételekkel, meg a tartalék felhasználással átvezetése nem 
kerülnek. Köszönöm. 
 
Dr. Varga A. Tamás tag: Köszönöm szépen. Két  megjegyzésem van, illetve kérdés az első, használt 
lehet? Mert egy használtat én elvileg sokkal olcsóbban, legalábbis a múlt héten, 2 hete még állt 
rendelkezésünkre mellettünk lévő telepen eladó egy, szerintem ilyen kaliberű berendezés és én olyan 2 
millióra, 3 millióra emlékszem. Ezt föl tudom újítani, hogy megvan-e még esetleg meg tudom-e szerezni 
vagy meg tudjuk venni. Alig használt ott van a berendezés ez az egyik, a másik pedig, hogy konkrétan 
Gödről tudok, hogy ott a Civil Összefogás Egyesület fogta magát bérelt vagy vitt egy autót föl dobálta is 
elvitték akárhová. Nem tudom, hogy a Zöld híd szolgáltat vagy nem a Zöld híd szolgáltat, de  civil 
összefogással megoldották ezt a kérdést. Nem azt mondom, hogy egészségügyi vészhelyzet, de az, hogy 
ott rohad és komposztálódik heteken keresztül, hogy olykor a zöldhulladék egy bizonyos kockázatot rejt 
magában. Tehát civil összefogás erre is jó, hogy összefognak és elvitték a hulladékot. Nem tudom, hogy 
hová, nyilván egy komposztáló helyre. Köszönöm. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Majd, kérlek, a civil Mogyoródba tedd közzé ezt a lehetőséget, mint 
népszerű kezdeményezést, de viccet félretéve jegyző urat kérdezném, hogy lehetőségünk van-e jogilag 
használt vásárlásra, hiszen ügyeit a Péter benyújtotta a 3 árajánlatot mi a módja annak, hogyha használtat 
vennénk ? 
 
dr. Fila László jegyző: Köszönöm a szót. Természetesen használtat is lehet venni, akkor egy 
keretösszeget kell megadni, be kell vállalni azt, hogy garancia nem illeti meg a használt eszközt és 
gyakorlatilag rá kell bízni az ügyvezető úrra, hogy nézzen körül a használt piacon, hiszen nem lehet pont 
úgy minthogyha használt  autót vennénk ugye nincs 2 ugyanolyan használt autó, amit össze tudunk 
hasonlítani. Teljes mértékben az ügyvezető úrnak a  szakmai megítélésére kell bízni, kell adni neki egy 
keretösszeget, s meg kell mondani, hogy vásároljál be, azzal, hogyha rosszat vásárol, azt tudomásul 
vesszük, hogy ahhoz nincs garancia.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Péter, gondolom van meglátásod,  te bőrödre megy itt a beszélgetés. 
Megadom a szót, hogy Te hogyan látod?  
 
Biró Péter Nonprofit Kft. ügyvezetője: A  használt pontosan amiatt,  amint a jegyző úr mondott, hogy 
nem tudjuk, hogy mi ennek a üzemórája vagy, hogy pontosan meddig jó egy ilyen gép, hogyan van 
használva ezért gondolkodtunk újban, de amennyiben a testület, illetve a Pénzügyi Bizottság engedélyt ad 
rá, hogy használt piacon is nézünk és ennyi összeget biztosít rá, akkor körül fogunk nézni körültekintően. 
Nyilván megpróbáljuk a legjobbat, ami műszakilag legjobb azt kiválasztani és akkor ezen az úton 
haladván fogunk megvásárolni egy számunkra jónak bizonyuló ágdarálót. Egyébként nemcsak abból a 
szempontból lenne fontos, hogy a Zöld híd most elviszi a zöldhulladékot, vagy  nem viszi, hanem amit a 
kollégák kivágnak fákat, bokrokat stb. parkosítása azzal a zöldhulladékkal se tudunk mit kezdeni. Tehát 
ezért is jó lenne.  
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Hutter József elnök-helyettes: Babják Gábor képviselőtársam már többször mondta, hogy talán 
ünneprontó lesz, vagy lesz népszerű. Én nem vennék föl most  a Nonprofit feladatkörébe én nem vennék 
föl most új feladatot, még ha hasznos is valahol, de amíg a nonprofit ezt valamilyen szinten végzi, addig a 
munkaerőnket csoportosítsuk, és olyan területekre koncentráljunk, amik egyébként nem csak az Ober 
Jánost mondom.  Tehát én most ezt pluszba nem venném a nyakamba Péter a helyedbe. 
 
Biró Péter Nonprofit Kft. ügyvezető: A park rendezés a feladatkörömben most is ott van.  
 
Hutter József elnök-helyettes: A zöld hulladékot vigye el a Zöld Híd, nekem ez nem ér még 3 milliót 
sem.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Én  úgy foglalnám össze, hogy a rossznál is  van még rosszabb és 
emlékeztetném magunkat, hogy amikor a lakosság majd azt fogja nézni, hogy nincs közvilágítás, mert 
 nem tudjuk kifizetni, mert olyan számla fog érkezni, akkor mi fog jobban fájni. A közvilágítás meg nem 
léte, vagy pedig a zöldhulladék. Én azt gondolom, hogy nagyon nehéz helyzetben vagyunk, és én az 
ingadozók között vagyok Péter, én hajlanék a használtra egyébként, a Tamás javaslatára. Ugyanakkor azt 
gondolom, hogy és hű akarok maradni ahhoz, amit a múltkor mondtam, hogy amíg a júliusi testületi 
ülésen nem látjuk, hogy mibe fáj az nekünk, hiszen csak ma volt itt egy szerződés, ami volt egy megkötött 
szerződésünk és azonnal ránk vágtak 15 százalékkal többet és tömegével fognak jönni az ilyen 
szerződések, ahol mi kalkuláltunk valamivel és nem annyi lesz a számla és amíg nem tudunk erre egy 
szakértőileg valamiféle becslést ott ahol becsülni kell és ott, ahol az pedig tények vannak már, addig 
szerintem egyszerűen mérlegelnünk kell. Úgyhogy most én ezért nemmel fogok szavazni, de ha lesz rá 
módunk támogatni fogom Péter, hogyha a számokat megnéztük a júliusi konkrét számokat. Én azt 
javaslom, hogy most módosítónak ne vegyük fel ezt a használtat, hanem esetleg a Tamás is rákérdez, 
Péter is még gondolkodik rajta, hogy a kisebb rossz jól jött be, mint a semmi. Tehát én azt gondolom, 
hogy az eredeti határozati javaslatról szavazunk? Jó, tehát aki egyetért azzal, hogy vásároljunk, az 
igennel.   
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
251/2022.(VII.06.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy  

1. a Mogyoród Településüzemeltető Nonprofit Kft. részére fejlesztési célú támogatás keretein belül 
megfinanszírozza az ipari ágdaráló beszerzését; 

2. a Kft. által bekért árajánlatok közül a legkedvezőbb árat a CECCATO TRITONE MONSTER 
CARRELLATO GX690 típusú ÁGAPRÍTÓ képviseli Nettó 6.855.000,-Ft+ áfa (bruttó 
8.705.850,-Ft) összegben, amelynek költségvetési fedezetét Mogyoród Nagyközség 
Önkormányzata K513 Általános tartalék sor terhére biztosítja; 

3. felkéri a Kft. ügyvezetőjét a támogatás nyújtásával összefüggő közszolgáltatási szerződés 
módosításának előkészítésére és azt a Képviselő-testület részére történő előterjesztésre. 

Határidő: 2022.09.26. 
Felelős: Biró Péter ügyvezető 
A szavazás eredménye: 1 igen, 4 nem, 0 tartózkodás mellett elutasítva. 

 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Ez most nem ment át, viszont kaptál ígéreteket és legközelebb én ezt 
bezsebelném Péter.  
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4. A Mogyoródi Pillangós Óvodában határozatlan és határozott időre teljes munkaidőben és 4 órás 
részmunkaidőben foglalkoztatott személyek alkalmazása, finanszírozása - 9 csoport és a sajátos 
nevelési igényű gyermekek ellátására 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 187) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: 187-es előterjesztés ugye az Évának az előterjesztése, parancsolj, megadom 
a szót!  
 
Szikszai Éva óvodavezető: Nagyon szépen köszönöm. Azért kértem szót, megmondom őszintén, mert, 
hogy ugye jövő héten fog csak eldőlni egyáltalán a sorsom, hogy mi lesz, hogyan az óvodában? Én egy 
kérést szeretnék csak elmondani, amit szeretném, hogyha a testület többi tagja is meghallana majd Zsuzsi 
rajtad keresztül. Én azt szeretném kérni, hogy bármi is történjen a jövő héten,  én továbbra is kérem azt, 
hogy ugyanennyire támogassátok a gyerekek fejlődését és fejlesztését, ahogyan eddig, mert én azt látom, 
hogy ez alatt a 2 év alatt ez nagyon nagy változás volt itt az óvodában és ez nektek köszönhető és a 
testületnek köszönhető és bármi is történne a jövőben én szeretném, hogyha a gyerekek továbbra is 
megkapnák azt, amire szükségük van. Köszönöm szépen!  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Hát mit is mondhatnék,,tolmácsolni fogom és azt is, hogy a gyerekek 
megkapják-e az nem vezető függő, de az viszont igen azt gondolom, hogy mindent még egyszer mondom 
mindent meg fogok tenni azért, és az asztal körül ülünk néhányan, akik így gondolják, ha nem leszel 
hétfőn vezető, akkor az Mogyoród szégyene lesz. Én úgy gondolom és mindazok, akik a petíciót aláírták 
szülők, hozzátartozók, gyerekek nagyon sokan felhívtak, én azt gondolom, hogy ha ez megtörténik, 
Mogyoródon, akkor no komment. Úgyhogy gyertek, minél többen hétfőn. Én azt gondolom, hogy egy 
fontos pillanat lesz, több fontos esemény is lesz, hétfőn azt gondolom, hogy érdemes lesz itt lenni. Úgy, 
hogy van-e még hozzászólás ehhez a javaslathoz a 187-es előterjesztéshez?  Megadom a szót  Hutter 
képviselő úrnak. 
 
Hutter József elnök-helyettes: Én  azt gondolom a mai ülésnek a hangulatához hozzátartozik és 
valószínű, hogy a  jövő héten is ennek én hangot fogok adni, hogy itt van egy olyan vezetőnk, aki vállalt 
valamit, elvégezte azt, amit vállalt, viszi a saját intézményét és most függetlenül attól, hogy itt a 
Krisztinának milyen problémái vannak, ugye tudjuk, hogy nagyon sok intézményvezetőnk már nincs, aki 
a múltban dolgozott. Én ezt nagyon fontos elemnek tartom az Éva tekintetében, hogy amit vállalt 
teljesítette, jól viszi az intézményt és valóban szégyen lenne, ha nem tudná folytatni a munkáját.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: A  jelszó a stabilitás ezt próbáljuk elérni, hogy ezt tudjon tovább működni. 
Van-e még a konkrét határozati javaslathoz bárkinek hozzászólása? Megadom a szót Hrágyelné Erikának.  
 
Hrágyel Józsefné tag: Hát igazából csak annyi, amit már itt a napirendek megszavazása előtt is 
mondtam, hogy ez tulajdonképpen pluszköltséget jelen pillanatban nem jelent az önkormányzatnak, 
hiszen ez államilag finanszírozott, amit itt az Éva kér. Úgyhogy én mindenképpen támogatnám.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Kérem akkor, hogy szavazzunk a javaslatról.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
252/2022.(VII.06.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy a Mogyoródi Pillangós Óvoda 2022. évet és 2023. évet érintő 
költségvetésében a 9. csoport miatt történő dolgozói létszám emelkedését és ehhez a bér és egyéb 
költségek változásainak rögzítését, tervezését engedélyezze és támogassa a mellékelt tábla szerint, 
melyhez forrást az Önkormányzat K513 Általános tartalék sora terhére biztosítson 6.839.306.-Ft 
összegben. A 2022. évet érintő tételek esetében a költségvetés soron következő módosításakor, a 2023. 
évet érintő tételek esetében a következő év tervezésekor betervezi. 
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Határidő: 2022. december 31. 
Felelős: Óvodavezető, az Adó és Pénzügyi Iroda útján a Polgármester 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
 
5. VEKOP projektben megvalósult turisztikai attrakciók üzemeltetése 
    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 184) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Következő napirend  a VEKOP -os pályázat. Én azt szeretném kérdezni 
Zsolt, hogy látsz-e arra módot, hogy valamiféle átcsoportosítással a saját kereten belül hogy-hogy 
tudnánk ezt a helyzetet kecske és káposzta megoldás felé vinni, megadom a szót.  
 
Zachár Zsolt Turisztikai Kft. ügyvezetője: Mit értünk átcsoportosításon belül? 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Ugye van egy költségvetés, amit elfogadtunk a Tiedét a kérdés az az, hogy 
lehet-e bármilyen módon átcsoportosítást allokálni erre a célra és mást esetleg hátrébb sorolni? Erre 
gondoltam.   
 
Zachár Zsolt Turisztikai  Kft. ügyvezetője: Ahogy már az előterjesztésbe is leírtuk, egyetlenegy 
átcsoportosítási lehetőség mutatkozik, ami az egész évre megoldaná, mondjuk azt, hogy a gondnoki és 
karbantartási feladatokat, ha lehet így nevezni. Az pedig az, hogy a TOP pluszos művelődési házas 
pályázatnak van egy fennmaradó része, mert az ugye sikertelen lett és nagyjából az az összeg, ami 
jelenleg az Üzleti tervünkben szerepel, az konkrétan 380 forint híján fedezi december 31-ig az összes 
eszközt, ami a karbantartási feladatokhoz szükséges plusz a humánerőforrás továbbá fedezi azokat a 
Szent László emlékhely és Látogatóközpontba beszerzés beszerzendő eszközöket, melyek az 
üzemeltetéshez szükségesek. Szóval,  ha ezt így csomagban nézzük ezek 380.000 forint híján ezek 
jelenleg az Üzleti tervünkben rendelkezésre állnak. Az előterjesztés kapcsán még annyit hadd mondjak el, 
hogy nagyon-nagyon sok egyeztetést eszközöltünk a Nonprofit Kft-vel és a műszaki irodával karöltve, 
egyébként és ezek akár a számok, vagy akár a szükséges eszközök, azok a Péterrel konstruktív egyeztetést 
követően kerültek papírra, mert  mivel nekik ugye van rálátásuk és van tapasztalatuk  az üzemeltetésben. 
Ha őszinte akarok lenni, az majdhogynem mindegy lenne, hogy ezen feladatok ellátásához szükséges 
humán-erőforrást kihez delegáljuk, viszont hogyha szívemre teszem a kezemet, és mondjuk ez az 
előterjesztés pozitív végkimenetel lesz egy testületi döntéssel, akkor egyébként valószínűleg talán egy 
picit hatásosabb és erősebb lehet, hogyha a Turisztikai Kft-hez tudnánk delegálni egy olyan személyt, 
bővítve a humán erőforrást, aki az összes olyan feladatot, ami karbantartás és gondnoki feladat ellátja. 
Ugye azt tudni kell, hogy a projektzárás dátuma az a fizikai befejezésnek a határideje az ez év augusztus 
31 és ugye az követően még tán szeptemberig lesznek ilyen záró csomag összeállítások és ugye a 
fenntartási időszak az onnantól ketyeg. Ami az önkormányzatra nézve ugye majd elég sok ellenőrzéssel 
fog járni, és ugye minden olyan dolgot, azt szigorúan fognak ellenőrizni, hogy úgy készültek, illetve úgy 
tartjuk-e fent ezeket a létesítményeket, ahogy   6 évvel ezelőtt ezt annak idején kitaláltuk. Én bízom 
benne, hogy fogjuk tudni üzemeltetni és fogjuk tudni karbantartani ezeket a létesítményeket. Péteréknek 
jelenleg a humánerőforrás ellátottságuk nem megfelelő. Az elmondásuk szerint, úgyhogy 
mindenféleképpen ehhez szükséges bővítés, ahogy mondtam néhány 100.000 forint híján az összeg az 
jelenleg a rendelkezésre áll, és egyelőre ennyit tudnék mondani, hogy ha bármi kérdés van, akkor 
szívesen válaszolok.  
 
Hrágyel Józsefné tag: Csak annyi, hogy igazából itt most 380.000 Ft-ról beszélünk, tehát én azt 
gondolom, hogy mivelhogy üzemeltetni mindenképpen kell ezeket a csodálatos létesítményeket, amik itt 
felépültek, én azt gondolom, hogy ennyi belefér a költségvetésbe.  
 
Hutter József elnök-helyettes: Én  úgy látom, hogy az az összeg van beáldozva, ami a művház 
tervezésére a Top plusz pályázatban szerepelt, vagy nem?  
 
Zachár Zsolt Turisztikai Kft. ügyvezetője: A pályázat benyújtására szánt összeg. 
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Hutter József elnök-helyettes: Összegszerűen ez mennyi körülbelül?  
 
Zachár Zsolt Turisztikai Kft. ügyvezetője: 7,6 millió forint. 
 
Hutter József elnök-helyettes: Aha, maga a pályázat, akkor jó, lényeg az, hogy én az egész művház 
tervezési procedúrát és az egész művház projektet azért nem áldoznám be erre teljes egészében. Ha ez így 
van és, ha nem áldozzuk be teljes egészében, akkor abszolút egyetértek.  
 
Dr. Varga A. Tamás tag: Köszönöm szépen. Nem közvetlenül a napirendhez tartozik, de az erdő kérdése 
ez egy 10 akárhány hektáros erdőben van legalábbis   a gyalogösvény, a mezítlábas ösvény és az egyebek, 
ahol áldatlan állapotok vannak, elsősorban a túloldalt a Rózsa utcánál. Ugyanakkor a tulajdonos, aki most 
ennek az erdőnek több mint 50 százalékát birtokolja, nehezményezi ennek az egésznek a kialakítását, 
hogy az ő tudta nélkül nem úgy alakult ki, illetve az önkormányzat egy nagyon egyoldalú szerződést 
kötött a korábbi tulajdonosokkal. Itt azt kell érteni, hogy gyakorlatilag mindent a tulajdonos kötelessége 
csinálni és az önkormányzat csak úgy odamegy leegyszerűsítve, kiélezve nem teljesen így van, de ezt 
helyre kell tenni. 
 
Babják Gábor tag: Az új tulajdonosnak van ilyen szerződése? 
 
Dr. Varga A. Tamás tag: Nem tudok róla.   Tehát ezt rendbe kell tenni, folyamatban van ennek a 
rendbetétele, de erre oda kell figyelni, és erre hangsúlyt kell fektetni. Köszönöm.   
 
Zachár Zsolt Turisztikai Kft. ügyvezetője: Először Hutter képviselő úrnak válaszolnék, hogy 
15.000.000 forintos nagyságrend volt a művház pályázatnál beállítva az üzleti tervbe. Annak a fele a 
projekt előkészítési tanulmány költségeire elment a pályázat benyújtásakor. A  művelődési ház pályázat 
sikerrel járt volna, akkor a fennmaradó 7,6 millió forintos összeg lett volna a projektmenedzseri sikerdíj , 
de mivel ugye nem sikerült a pályázat, ezért ez az összeg úgymond ott lóg. A forrásvidék kérdésköre egy 
kicsit  hadd menjek vissza az időben. 2017-ben megkerestük a 19 tulajdonost, területhasználati 
hozzájárulást kértünk, mind a 19 tulajdonostól. Ezt követte egy használatot biztosító szerződés,  melyet 
mind a 19 tulajdonos aláírt és ez szükséges volt ahhoz, hogy a projektbe a mezítlábas ösvényt a 
forrásvidéken, mint erdőterület megvalósíthassuk. Az idő előrehaladtával voltak olyan tulajdonosok, akik 
az osztatlan közös tulajdoni hányadukat eladták egy Csíkvölgyi utcába odaköltözött fiatalember részére. 
Az, hogy az eladók tájékoztatták-e  az urat arról, hogy nekik milyen szerződésük van az önkormányzattal, 
azt én nem tudom, és mondjuk azt, hogy engem az nem is érdekel ez  a része. Kalocsai úrral egyébként 
2021  nyarán már elkezdődtek az egyeztetések, akkor született is egy előterjesztés és született egy olyan 
használatot biztosító szerződés vele és az önkormányzat között, ami már egyébként picit szigorúbban, 
illetve picivel, bővebb tartalommal került kialakításra. Ezt egyeztettük jegyző úrral korábbi aljegyző úrral, 
illetve Viszlói ügyvéd úrral egyaránt. Ezt  Kalocsai úr részére picit, bővebb szerződéstervezetet az 
önkormányzat határozattal elfogadta. Ezt tavaly július és tavaly december között azért nem tudott még 
aláírásra kerülni,  mert a tulajdoni lapon az ő tulajdoni jogosultsága nem került a Földhivatalban 
átvezetése csak valamikor december hónapban és ezért az a szerződés nem köttetett meg tavaly december 
31-ig. Ez évben az elmúlt egy vagy 2 hónapban ismét egyesítésre került sor Kalocsai Ákos mondjuk azt, 
hogy köztem, illetve Tamás is részt vett egy egyeztetésen, és ott egyébként az új szerződéstervezetbe, 
azok a pontok bekerültek, melyeket a Kalocsai úr kért. Valamiért az idő előrehaladtával nem sikerült 
mostanáig ezt a szerződést az ő részéről aláírni. Én a hétfői napon egy 2 oldalas levélben, jegyző úr is 
biztos látta levelet, illetve polgármester úr is tájékoztattam Kalocsai urat átfogóan, hogy mi történt, és mi 
vezetett odáig, és, hogy hol tartunk. Egyébként 2016-ban a Pilisi Parkerdő Gödöllői Erdészetét is a 
fejlesztési koncepcióval megkerestük az ottani erdészet vezetőt, és hogyha nem lehetett volna az 
önkormányzatnak erdőterületen fejleszteni, akkor a konzorciumi tag a Pilisi Parkerdő Zrt. a VEKOP-os 
projektben, egy erdőterületben sem tudott volna, semmiféle projektet megvalósítani. Úgy, hogy 
egyébként erdőgazdai hozzájárulással turisztikai berendezéseket elhelyezni el lehet erdőterületen és az a 
használatot biztosító szerződés, amely a tulajdonosok és az önkormányzat között köttetett abba az 
önkormányzat vállalja, hogy a projekt területként lehatárolt közel 3 hektáros területet karbantartja.  
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Ami azt jelenti, hogy a mezítlábas ösvényhez vezető utat, magát a mezítlábas ösvényt, a mezítlábas 
ösvénytől a játszótérig terjedő szakaszt, ha ott fát kell éppen, mert valamiért rádől a fa,  akkor azt 
rendezi.,Ha szemetet kell szedni, akkor rendezi a patakból is, illetve a patak mellől is és ezeket a pontokat 
már a korábbi használatot biztosító szerződésben is leírtuk.  Kalocsai úrnak a kérésére, inkább ilyen 
finomítások voltak, melyeket az önkormányzat 2021 nyarán határozatban jóvá is hagyott és én Kalocsai  
úrnak megírtam, hogy amennyiben további pontokban szeretne saját magára és a tulajdoni részére nézve 
úgymond biztosítékokat, akkor azt legyen kedves válaszként írja meg nekünk és akkor az önkormányzat 
kész ez túl van egy előterjesztés keretében megtárgyalni, meghoznia szükséges határozatot és a 
használatot biztosító szerződést vele ugyanúgy alá lehet írni, mint a korábbi tulajdonosokkal. Most egy 
teljes körű tájékoztatást küldtem neki a  hétfői napon. 
 
Dr. Varga A. Tamás tag: Jó, csak úgy tűnik, mintha idáig állt volna a dolog. 
 
A bizottsági tagok mikrofon bekapcsolása nélkül beszéltek, így nem lehetett jegyzőkönyvezni a 

hozzászólásokat.  

 
Zachár Zsolt Turisztikai Kft. ügyvezetője:    Azt tudni kell, erről a forrásvidékes  erdőterületről, ahogy a 
Tamás mondta a Veresegyházi útról is ilyen kisebb csapásokon be lehet jutni, meg a Rózsa utcán 
keresztül is és egyébként előszeretettel a Veresegyházi út irányából tüzelőanyagnak és egyébnek egyrészt 
viszik ki a fákat, ezt saját szememmel láttam nem a fáknak a kivitelét, hanem azt, hogy konkrétan 
láncfűrésszel vágják. Volt arra példa, is hogy vágják a fát egyébként abból a szempontból az új tulajdonos 
ezen a területen jó merő nagyon-nagyon szemmel tartja a területet és nyilván senkinek nem érdeke azt,  
hogy az a kis erdős terület bármiféle csorbát szenvedjen, mert egyébként turisztikai szempontból nem 
véletlenül lett a mezítlábas ösvény odatervezve.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Most akkor értjük a teljes képet Tamás van valami javaslatot, hogy 
egyébként mit lehetne még tenni, mert most akkor a szerződés az megy a maga útján, de ez az illegális 
kivágás ez   megütötte a fülemet . 
 
Dr. Varga A. Tamás tag: Tehát felgyorsítani itt az eseményeket, illetve hát nem tudom, hogy itt 
birtokvédelmet lehet kérni,  vagy mit lehet tenni? Egyrészt a Veresegyházi út felől, másrészt a Rózsa utca 
felől ott duplán van a probléma. Felküldött egy drónt, mert vasárnap láncfűrész van és még   valaki 
dokumentálta, mert ott van a felvétel, hogy vágja ki a fát, a másik meg hordja be a szemetet és borítja be. 
Egyes becslések szerint 4.500 köbméternyi szemét van odahordva,  használt ruha jobbára, amit 
fölvesznek a Máltaiba és ahelyett, hogy kimosnák, szellőztetés helyett most bedobják a patakmederbe, de 
egyébként minden más egyebet is. Tehát itt valami  erőteljes fellépésre lenne szükség és feljelentés 
történt, tehát tud a rendőr róla és nem tudom, hogy jegyző úr, de ez nem birtokvédelmi eljárás? 
 
dr. Fila László jegyző: Ez lopás.  
 
Dr. Varga A. Tamás tag: A szemétleborítás nem lopás, meg az,  hogy a területéről elvisznek fát. Nem 
tudom, tehát ide kellenének a jogászok és az egyebek. Köszönöm.  
 
Zachár Zsolt Turisztikai Kft. ügyvezetője: Még annyit, hogy Kalocsai úrral történt egyeztetés során, 
egyébként, arról biztosítottuk őt, hogy a játszótér, ami létesült a mezítlábas ösvénytől egy 50 méterre, ha 
minden jól megy, akkor oda ugyan nem volt betervezve, de egy olyan kameratelepítésre kerülne sor, ami 
igazából annak a belső résznek talán egy-egy bizonyos részét, úgymond szemmel tudná tartani, illetve 
arról is egyeztettünk Kalocsai úrral, hogy a Csíkvölgyi utca felőli lejáróhoz is telepítenénk egy kamerát, 
amihez egyébként ő a szükséges infrastruktúrát biztosítaná is,  ami az internet és az áramot jelenti, magát 
az eszközt, azt majd megtudjuk oldani. Igazából a belső részen és a bejárati résznek a Csíkvölgyi utca 
felőli eső részén lenne úgymond kamerás megfigyelés, de ugye a probléma fakitermelési szempontból az 
pont a Veresegyházi út felől, mert ott olyan sűrű az aljnövényzet azon a részen, hogy ott igazából ott egy 
tisztítás segíthetné a jobb átlátást, akár a kamerának, akár másnak.  
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A  Rózsa utca felől történő szemétlerakások pedig egyébként kapott az önkormányzat korábban egy 
videót, erről is egyeztettünk jegyző úrral már korábban, hogy igazából önkormányzati szinten lehetne 
valamiféle fajta döntés megoldást találni csak ez akkora volumen, mert voltunk kint egyébként jegyző 
úrral személyesen is, hogy ez akkora volumen, ahogy Tamás is mondta, hogy ez súlyos 10.000.000 
forintok és   annak az onnan való kitermelése sem egyszerű feladat.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Én  2 feladatot látok. Az egyik, hogy hogy lehetne megtisztítani, amit most 
mondtál és utána, hogy lehet megvédeni a megtisztított területeket.  Tehát igazából tulajdonképpen 2 
vonulatba is gondolkodni kéne, hogy ezzel mit lehet tenni. Jó ezt nem ma  fogjuk megoldani, de szerintem 
a problematikát érzékeljük, úgyhogy én itt magamnak is jegyzeteltem dolgokat, csakhogy az idő 
előrehaladtával akkor csak, hogy ugyanazt értsük, akkor az előterjesztések közül az A határozati 
javaslatot, azt nem támogatjuk, mert az az általános tartalék keret terhére biztosítja a 380 ezret és B-be 
pedig az lett volna, hogy a maradványt a Zsolt visszautalja. 
 
Trabalka Szilvia alpolgármester: Az A-nál a Zsolti veszi fel a plusz humán erőforrást, a B-nél pedig 
visszautalja a pénzt és a Nonprofit veszi fel a plusz emberi erőforrást. Tehát az A határozati javaslatot 
támogassuk.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Akkor kérem, hogy először az A határozati javaslatról szavazunk, aki azzal 
egyetért.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
253/2022.(VII.06.) határozata 

a) Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testültének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy a VEKOP turisztikai projektben megvalósult Szent László 
Emlékhely és Látogatóközpont üzemeltetéséhez szükséges eszközök beszerzését a Mogyoród 
Turisztikai Kft üzleti tervében szerepelő TOP-Plusz pályázat sora terhére biztosítsa bruttó 
1.820.000 Ft keretösszegig. 

b) Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy járuljon hozzá a Mogyoród Turisztikai és Településfejlesztő Kft. 
humánerőforrás-fejlesztési kérelméhez, ezzel biztosítva 2022. július 1. napjától a VEKOP 
projektben a turisztikai attrakciók üzemeltetéséhez szükséges plusz 1 fő humánerőforrást a 
gondnoki/karbantartói feladatokra napi 8 órás munkaviszony keretében, az ehhez szükséges 
eszközökkel és gépekkel a TOP-Plusz pályázat keretének terhére bruttó 5.800.000 Ft 
keretösszegig, mely összeg a Mogyoród Turisztikai Kft 2022. évi üzleti tervében rendelkezésre áll 

c) Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testültének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy az előterjesztésben szereplő 8 000 000 Ft keretösszeghez hiányzó 
bruttó 380.000 Ft-ot Mogyoród Nagyközség Önkormányzatának 2022. évi költségvetés Általános 
tartalékkerete terhére biztosítsa.  

d) Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy kérje fel a Mogyoród Turisztikai Kft ügyvezetőjét, hogy a soron 
következő üzleti terv módosításába a fenti változásokat vezesse át.  

Határidő: a) - b)  esetében azonnal, beszámoló nem szükséges; c)  az üzleti terv soron következő 
módosításakor, de legkésőbb 2022. december 31. napjáig. 
Felelős: Kabinet és Műszaki Iroda útján Kft. ügyvezető, Pénzügyi Irodavezető 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Elfogadtuk és akkor így nyílván a B már okafogyottá vált.  
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6. Mogyoród Fóti út Mátyás király út jelzőlámpás csomópont fejlesztése 
    (Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 209) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Az utolsó napirendi pontunk a 209-es előterjesztés, ami a jelzőlámpás 
csomópont fejlesztése. Én nemmel fogok most szavazni. Megadom a szót alpolgármester asszonynak.   
 
Trabalka Szilvia alpolgármester: Nekem egy kérdésem lenne. Korábban, hogyha jól emlékszem, akkor 
arról volt szó, hogy nincs értelme ilyen büntető lámpás rendszereket kialakítani, mert, hogy a befolyó 
bírság az nem az önkormányzatot, vagy nem a mi hivatalunkat illeti meg. Kérdésem, hogy kit illet meg a 
befolyó bírság, mert hogyha nem is minket illet meg a bírság, akkor szerintem ne csináltassunk 4,5 millió  
forintért  további fejlesztést a lámpákon.   
 
Vasné Belics Orsolya Műszaki Irodavezető: Ez  a büntető lámpa nem olyan büntető lámpa, hogy büntet 
kvázi, hanem azzal bűntett, hogy pirosra vált. 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: És ezt 4,5 millió forintért. 
 
Vasné Belics Orsolya Műszaki Irodavezető: Beállítják az útnak megfelelő sebességre a lámpát, hogyha 
azt érzékeli messzire, hogyha túllépi, akkor legjobb esetben levált a lámpa és akkor meg kell állnia.  
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Köszönjük a tájékoztatást. Akkor azt mondja, hogy az egyes határozati 
javaslat mondja azt, hogy nem kívánjuk, tehát nem kívánjuk, tehát erre igennel kell szavaznunk, akkor 
kérem, szavazzunk.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
254/2022.(VII.06.) határozata 
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy: 

1) ne kívánja továbbfejleszteni a Fóti út Mátyás király úti jelzőlámpás csomópontot;  
2) kérje fel a polgármestert, hogy tájékoztassa az ajánlat adót a Képviselő-testületi döntésről. 

Határidő: azonnal, beszámoló nem szükséges 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 4 igen, 0 nem, 1 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
 

7. Borvirág utca I ütem útépítési munkák 2. számú szerződés módosítása, többletforrás 
meghatározásával 
(Írásbeli előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi, előterjesztés száma: 218) 
 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Vissza a 218-as előterjesztésre. Közben merült-e fel bárkiben is egyébként 
kérdés? Megadom a szót Hutter képviselőnek. 
 
Hutter József elnök-helyettes: Igazából kérdés nem merült fel. Én átolvastam ezt a testületnek szánt 
néhány sort és én oda kanyarodnék vissza, amikor ebbe az utca aszfaltozásban döntöttünk az árajánlatok 
közül és meg kell mondjam, hogy voltak ha jól emlékszem én 70 milliós nagyságrendű ajánlatok emellett  
a 39 durván 40 milliós ajánlat mellett és hát mi nagyon örültünk neki persze természetesen, de valószínű, 
hogy vannak olyan helyzetek, amiket a vállalkozó nem fog tudni olyan áron megvalósítani, mint ahogy ő 
is gondolt, amikor beadta ezt a pályázatot. Tehát, ha Dobsa úr, illetve a Műszaki Irodavezető, másrészt a 
Bereczki László is helyesli azt, hogy itt emeljünk, a kereten én azt gondolom, hogy én a magam részéről 
ezzel egyetértek és kezdjék el és fejezzék be augusztus 20-ára ezt a beruházást. Tehát én abszolút 
támogatom, hogy ezt emeljük meg. Köszönöm.  
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Kamarás Zsuzsanna elnök: Más hozzászólás? Én is támogatni fogom, mert ez holnap már 30% lesz, ha 
most nem támogatjuk, és nem tudjuk befejezni.  Úgyhogy akkor, aki a határozati javaslattal egyetért, az 
kérem, szavazzon.  
 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 
255/2022.(VII.06.) határozata 
Mogyoród Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága javasolja a 
Képviselő-testület részére, hogy: 
 

1. járuljon hozzá a 2021.december 20. napján a TBK Építő Kft.-vel a „Mogyoród, Borvirág utca 
felújítása” tárgyában kötött vállalkozási szerződés 2. számú szerződés módosítás Dobsa 
Sándor akkreditált közbeszerzési szakértő által történő előkészítéséhez, melynek alapja a 
kivitelezési munkákra többlet fedezet biztosítása;  

  
2. az 1. pont szerinti szerződésmódosításhoz szükséges többlet forrást 4.636.849,-Ft + Áfa, 

összesen bruttó 5.888.798,- Ft összeget, az Önkormányzat 2022. évi költségvetéséről szóló 
2/2022. (III.1.) sz. önkormányzati rendeletében a K 513 Általános tartalék sora terhére 
biztosítsa; 

 
3. hatalmazza fel a polgármestert, 2. számú szerződésmódosítás aláírására, valamint a szükséges 

intézkedések, illetve jognyilatkozatok megtételére azzal, hogy az aláírt szerződésről az aláírást 
követő két ülés között beszámolóban tájékoztassa a Képviselő-testületet. 

Határidő: 2022. július 15. 
Felelős: Műszaki Iroda útján Polgármester 
A szavazás eredménye: 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodás mellett elfogadva. 

 
Kamarás Zsuzsanna elnök: Mivel több hozzászólás és észrevétel nem történt az ülést 18 óra 45 perckor 
bezárom.  
 

k.m.f. 
 
 
 
  Kamarás Zsuzsanna     Hutter József 

             elnök     elnök-helyettes 

 


